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Fijnaart, 22 januari 2024 

 

1. Opening. 
De voorzitter, Reinier Reijnders opent de Algemene Ledenvergadering 2024 en vraagt 
iedereen een minuut stilte voor de naasten van de leden, die afgelopen jaar zijn 
overleden. Er waren geen leden, die overleden. Hij bedankt iedereen voor de stilte en 
gaat over naar het punt vrijwilliger van het jaar 2023, georganiseerd door Sportvisserij 
Zuidwest Nederland. Koos Tak, als bestuurslid werd genomineerd, maar de eretitel ging 
uiteindelijk naar een andere vereniging. Reinier benoemde, dat onze vereniging weer 
trots mocht zijn, dat Koos Het Schietertje weer op een prachtige manier heeft 
uitgedragen. Hij ontvangt een enveloppe met inhoud. 
  

2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
Er waren geen nieuwe stukken binnengekomen en/of verdere mededelingen. 
 

3. Goedkeuring notulen vorige vergadering, 15 januari 2023. 
Voor de eerste keer in de lange geschiedenis van Het Schietertje werden de notulen 
naar de aanwezigen van de Algemene Vergadering d.d. 15 januari 2023 per e-mail 
toegestuurd. En voor alle leden binnen de vereniging werden de notulen op de Website 
geplaatst. De notulen werden met goedkeuring door de voorzitter en de secretaris 
ondertekend, daar er geen op-of aanmerkingen waren. 
 

4. Financieel jaarverslag 2023.  
De penningmeester a.i. Leen Hartvelt geeft een toelichting op de huidige stand van zaken 
aangaande de financiële gezondheid van de vereniging. Kort samengevat. Het Schietertje 
is op dit gebied sterk verbeterd in de laatste 10 jaar. Dankzij subsidies, sponsoren, de 
spectaculaire groei van het aantal leden en als laatste, maar zeker niet het minste, de 
enorme inzet van gedreven bestuursleden en leden. De vereniging en m.n. de jeugd 
profiteert hiervan. De uitgaven waren in 2023  voor de jeugd hoog, maar dit was een 
weloverwogen bewuste keuze. Er werd bijvoorbeeld een investering (o.a. pasjes) gedaan 
voor de komende jaren.  
 

5. Verslag kascommissie. 
Om moverende redenen konden Jan den Besten en Addie Roks vanmiddag niet aanwezig 
zijn. Maar bij monde van Ger Lips werden hun bevindingen teruggekoppeld aan de 
vergadering. De conclusie was, dat de administratie goed was bijgehouden en dat ze 
heel tevreden waren over de gang van zaken. Addie en Jan willen beiden nog een jaar in 
de kascommissie blijven. Vergadering gaat akkoord. 
 

6. Algemeen Jaarverslag 2023. 
De voorzitter geeft het woord aan de secretaris, die daarna het jaarverslag 2023 
voorleest. Met hier en daar het relativeren van alle perikelen gedurende het jaar, 



kon de vergadering zich weer uitstekend vinden in het jaarverslag. De voorzitter en de 
secretaris ondertekenen het Jaarverslag 2023. 
 

7. Jubilarissen 2024. 
Dit was de laatste jaren niet meer voorgekomen. Er zijn geen jubilarissen. Zowel 25, 40 
als 50 jaar zijn er niet. 
 

8. Bestuursverkiezing. 
Diana de Rooij-Roks was herkiesbaar en werd bij acclamatie herkozen. De voorzitter 
sprak namens het bestuur en de leden zijn waardering uit voor haar inzet aangaande de 
ledenadministratie. Voor de rest bleef het overige bestuur in 2023 en voor begin 2024 ook 
onveranderd. 
 

9. Jeugdzaken, evaluatie 2023 en vooruitblik 2024. 
Martin Kannekens gaf vanuit de afdeling jeugd een overzicht van wat er allemaal werd en 
wordt georganiseerd gedurende het afgelopen jaar en wat de verwachting is voor 2024. 
In vogelvlucht gaat hij door alle activiteiten heen. Van het wedstrijdvissen naar het 
schoolvissen en tenslotte het haaivissen. 
2023 was het jaar, dat de 200 – grens van de jeugdleden werd gepasseerd. Eigenlijk  
ongelofelijk, dat dit gelukt is. Maar de lat wordt ieder jaar op nul gezet, daar het anders 
werkt dan bij de senioren. Een klein deel heeft een betaalde VISpas(14 tot 18 jaar) en de 
rest zijn, zoals ze dat noemen, “gratis jeugdleden”  De jeugdleden hebben ook nog 
andere sporten, school, vakantie etc. Desalniettemin een mooie prestatie om het toch 
waar te maken. De balans is nu weer boven de 100 in begin 2024. 
De jeugd geniet met volle teugen en of het warm is, of koud is, of hard waait het aantal 
vaste wedstrijdvissertjes is ca.40 deelnemers. Dit jaar zal weer verwerpen , de bellyboot , 
haaivissen , wedstrijdvissen, en nog andere activiteiten op het programma komen. 
Tenslotte bedankt Martin de VIScoaches en alle andere vrijwilligers, die meehelpen om 
het tot een succes te maken. Denk hierbij ook aan de Fendertse Braderie t.b.v. de jeugd 
bijvoorbeeld. Mochten er meer vrijwilligers zijn, altijd van harte welkom. Vrijwilligers zijn 
en blijven een heel belangrijke steunpilaar onder het behaalde succes. Want succes uit 
het verleden is geen garantie voor de toekomst. 
 
Ten slotte. Er is momenteel ook een werkgroep, die in gesprek is met de Gemeente 
Moerdijk over een minder-validen vissteiger en het tijdig schoonmaken van de 
waterkanten voor  aanvang van het visseizoen. 
 

10. Pauze. 
 

11. Beleidsplan “Het Schietertje en haar toekomst naar 2030”. 
Het bestuur heeft het afgelopen jaar veel uren besteed aan het beleidsplan “Het 
Schietertje en haar toekomst naar 2030”. 
Reiner leidt iedereen door de presentatie en geeft aan, dat dit de basis zal zijn voor de 
komende jaren. Er zijn best veel punten, die aandacht krijgen, maar ieder jaar worden 
een aantal zaken eruit gelicht, die prioriteit nodig hebben.  
Bij onderdeel jeugd, komen enkele opmerkingen naar voren. Jeugd wil veel en grote vis 
(karpers en F1-tjes) vangen. Categorie 14 tot 18 zou meer begeleiding van ervaren 
wedstrijdvissers moeten krijgen.  Helder is, dat we moeten praten met de jeugd en niet 



over de jeugd. Het beleidsplan geeft ook aan, dat er niet te onderschatten 
maatschappelijke belangen zijn. 
 
Op de vraag of iedereen zich kan vinden in het gepresenteerde beleidsplan wordt heel 
positief gereageerd. En met het compliment vanuit de vergadering, dat er maar heel 
weinig verenigingen zijn, die zo’n plan hebben uitgewerkt, kan het bestuur verder. 
De terugkoppeling en voortgang zal met regelmaat op de website worden gedeeld. 
 

12. Rondvraag. 
Tijdens de rondvraag komt naar voren om bij de Winkle Picker wedstrijden het parcours 
aaneengesloten te houden, gezien het mogelijk variërende aantal deelnemers. Dus geen 
slaapplekken. Vergadering kan zich daarin vinden. 
 

13. Uitreiking eremetaal en prijzen 2023. 
Deze keer wordt de vergadering afgesloten met de uitreiking van de verdiende geldprijzen 
en het behaalde eremetaal. Van iedere prijswinnaar wordt een foto gemaakt en van de 
kampioenen een groepsfoto. Deze worden gepubliceerd op de website. 
 

14. Sluiting. 
De voorzitter dankt de aanwezige leden voor hun inbreng.  
Hij hoopt, dat de vangsten weer spectaculair mogen zijn. En in goede gezondheid. 
 

Aanwezige leden (22): 

Harry Beck, Peter van de Bosch, Rene de Braber, Geert Frijters, Leen Hartvelt, Marien van 
Helden, Rinus Janssen, Martin Kannekens, Peter Leest, Ger Lips, Jan Noordijk, Rien Nuiten, 
Henk Otto,  Maikel Otto, Reinier Reijnders, Diana de Rooij-Roks, Jan de Rooij, Adrie Roks, Peter 
Tak, Koos Tak, Jo Verhagen, Pedro Verstraten, 

Afgemeld: 

Jan den Besten, Addie Roks , Gerard Meeuwisse. 

 

Goedkeuring van de notulen, d.d. 

 

 

Voorzitter: Reinier Reijnders 

 

 

Secretaris: Leen Hartvelt 

 


